
299263

Faetsheet fitness sportscholen

Op basis van de adviezen van de experts in het OMT heeft het kabinet een routekaart

ontwikkeld hoe Nederland weer langzaam en verantwoord van het slot kan

In die routekaart is aangegeven dat fitnesscentra sportscholen pas per 1 September weer

hun deuren kunnen openen

De reden dat het nog lang duurt voordat sportscholen hun deuren mogen openen hangt
samen met de onduidelijkheid die nog bestaat rondom de zogenaamde aerosolen

Aerosolen zijn kleine virusdeeltjes die in de lucht zweven Doordat deze deeltjes zo klein

en licht zijn kunnen ze zich veel verder verspreiden en langer in de lucht blijven hangen
Als men sport beweegt zou de afstand die deze virusdeeltjes af kunnen leggen snel

toenemen en met name in binnen accommodates zou daarmee een verdichting van het

virus kunnen ontstaan

Omdat er nog onvoldoende wetenschappelijk inzicht is in deze aerosolen achten de

experts van het OMT de onzekerheid en daarmee het risico op binnen sporten te hoog in

Dat is de reden dat binnen sport zo ook fitness pas per 1 September op de routekaart

staat om weer open te kunnen

Woordvoeringslijn fitness sportscholen

Het kabinet heeft vorige week het spoorboekje gepresenteerd voor de versoepeling van de

corona maatregelen
Het openen van de sportscholen en fitnesscentra per 1 September heeft veel vragen

opgeroepen

Ik vind het belangrijk om te benadrukken dat we die datum van 1 September niet zo maar

gekozen hebben

We varen daarin op het kompas van de experts in het OMT die aangeven dat eerdere

opening van de sportscholen onverantwoord zou zijn
Dit heeft te maken met de onduidelijkheid die er nog bestaat rondom de zogenaamde
“aerosolen de kleine virusdeeltjes
Deze deeltjes zouden volgens een aantal onderzoeken kunnen overleven in de lucht en

zouden wanneer iemand sport of beweegt een grotere afstand dan 1 5 meter kunnen

afleggen
Met name in binnen locaties zou dit kunnen leiden tot een verdichting van het virus en

daarmee een besmettingshaard kunnen vormen

Wetenschappers hebben nog onvoldoende inzicht over de rol die aerosolen spelen in de

verspreiding van het virus en hoe dit tegen kan worden gegaan

Om het risico op besmettingshaarden in de sport te voorkomen is het advies van de

experts in het OMT om binnen sporten voorlopig niet toe te staan

Op basis van dat advies heeft het kabinet de opening van de fitness op 1 September gezet
Voorde fitness bra nc he is dit zeer teleurstellend dat begrijp ik heel goed
Helemaal om dat zij een 1 5 meter protocol klaar hebben liggen en dachten dat hiermee

het risico op besmetting te kunnen beperken en dus open te kunnen hetgeen dus niet het

geval blijkt
Met de brancheorganisatie van de fitness Nlactief ben ik in gesprek om te kijken welke

aanvullende maatregelen mogelijk genomen kunnen worden om het risico op besmetting
te verkleinen

Ideeen daarover of inrichten uit het buitenland leg ik ter beoordeling voor aan het OMT

Op basis van hun advies kan ik dan bekijken of eerdere opening tot de mogelijkheden
behoort

Tevens bespreek ik met Nlactief hoe we de branche kunnen ondersteunen als het voorlopig
als gevolg van het corona virus nog niet mogelijk is om open te gaan

Want laat duidelijk zijn het voorkomen van besmettingen is onze belangrijkste prioriteit
Alleen als het risico gering is is opening mogelijk


